

တၢ်သံကွၢ်လၢပုၤညိၣ်န့ၢ်သံကွၢ်အိၣ်တဖၣ် - Facilities Master Plan (FMP)

Facilities Master Plan မ့ၢ်တၢ်မနုၤလဲၣ်.

Facilities Master Plan (FMP) မၤဂ့ၤထီၣ်စၤ ကွီၤကီၢ်ရၢၣ်တၢ်ပၤဆူၤဒီးတၢ်ကတဲာ်ကတိၤပၤယၢ်ကွီၤတဖၣ်, တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်ဂ့ၤဂၤတဖၣ်, ဒီးဟီၣ်ခိၣ်လီၤတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. FMP ဟ့ၣ်မၤစၤ ကွီၤကီၢ်ရၢၣ် ယုၣ်ဒီးတၢ်ဟံးစုန့ၣ်ကျဲတၢ်ယံာ်ယံာ်ထၢထၢ လၢကဘၣ်သုးကျဲမၤဂ့ၤထီၣ်ဆိ တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်ဘိၣ်ထီၣ်တၢ် ဒီးတၢ်ဘိၣ်ဂ့ၤထီၣ်က့ၤတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်တၢ်တိာ်ကျဲၤ လၢတၢ်အကြၢးအဘၣ်, အဆၢကတိၢ်ဘၣ်ဘၣ်, ဒီး တၢ်လၢာ်ဘျီၣ်လၢာ်စ့ၤဘၣ်ဘျီၣ်ဘၣ်ဒါအပူၤဒ်လဲၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်တဖၣ်တၢ်မၤတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ (FMP) ဒီးသန့ထီၣ်အသးလၢ တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဒီး တၢ်ဂ့ၢ်ထၢဖျိၣ်တဖၣ်ဒ်အမ့ၢ်-

- ကွီၤကီၢ်ရၢၣ်အတၢ်တိာ်ကျဲၤမိၢ်ပုၤလၢအမ့ၢ် ကွီၤတဖၣ်လၢကၢၤကျၢၤ, ပုၤတတတဖၣ်လၢကၢၤကျၢၤ ၂.၀ ကကတဲာ်ကတိၤဟ့ၣ်လီၤကူၣ်သ့အထီၣ်ကတၢ်လၢ ကွီၤတဖၣ်အဂီၢ်
- ကွီၤကီၢ်ရၢၣ်ဒီးဘၣ် ဂံၢ်ခိၣ်ထံးခိၣ်ဘိၣ်တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်တၢ်လိာ်တဖၣ်
- ကွီၤတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်တၢ်လီၤဖျိၣ်လီၤဟီၣ်ဒီး တၢ်တတုၤသိးထဲလိာ်သးလၢ ကွီၤကီၢ်ရၢၣ်ဒီးဘၣ်အပူၤ
- ကွီၤမိၢ်ကလုာ်နီၣ်ဂံၢ်ဒီး ကွီၤမိၢ်ဆဲးလီၤမံၤအါထီၣ် ဒ်သိးလၢ ပုၤသိတဖၣ်အနီၣ်ဂံၢ်ဟဲအါထီၣ်ဖဲ ဝ့ၢ်အလီၢ်ကဝိၤ လီၤလီၤဆိဆိတဖၣ်အပူၤ မ့တမ့ၢ် ပုၤအိၣ်ဖျိၣ်အနီၣ်ဂံၢ်ဟဲအါထီၣ်
- ကွီၤတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်အဒိၣ်အလဲၣ်တဖၣ် လၢ ကတူၢ်လိာ်ကွီၤမိၢ်နီၣ်ဂံၢ်ဖဲကွီၤတဖျါၣ်စ့ၣ်စ့ၣ်အပူၤ
- တၢ်ပာ်ပနီၣ်တၢ်န့ၣ်ကျဲၤလၢ တၢ်ကမၤဆိဒီးမၤပံၤတၢ်တိာ်ကျဲၤတဖၣ် လၢအိၣ်ဒီးတၢ်အကြၢးအဘၣ်ဒီး တၢ်လၢာ်ဘျီၣ်လၢာ်စ့ၤလၢာ်စ့ၤ

ဘၣ်မနုၤယိၣ်လၢ စ့ဖိလဲၣ်ခိၣ်ကွီၤ လိာ်ဘၣ် Facilities Master Plan လဲၣ်.

စ့ဖိလဲၣ်ခိၣ်ကွီၤအိၣ်ဒီး တနံၣ်တဘျီ စ့တိာ်ပာ် ၃၀ ကကွၢ် လၢကကွၢ်ထွဲဘိၣ်ဂ့ၤထီၣ် ကွီၤတၢ်သ့ၣ်ထီၣ် ၇၁ ဖျါ, လၢအိၣ်အလဲၣ်အိၣ်ဖဲ ၇.၃ ကကွၢ်စကၢၤယါခိၣ်ယိာ်, ဒီး ဟီၣ်ခိၣ်လီၤ ၄၆၅ အ့ၤကၢၣ်န့ၣ်လီၤ. နီၣ်ပံာ်ခံအကါဒိၣ်တခါလၢ တၢ်ကပၤဆူၤတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်တဖၣ်အံၤန့ၣ်သ့ခိၣ်ဖျိ တၢ်ဒုးအိၣ်ထီၣ် FMP တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤန့ၣ်လီၤ. မ့ၢ်လၢ ကွီၤကီၢ်ရၢၣ်တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်တၢ်လိာ်ဘၣ်တဖၣ်အိၣ်ဒီးတၢ်လၢာ်ဘျီၣ်လၢာ်စ့ၤအါန့ၢ်ကျိၣ်စ့ၤပၤသ့အိၣ်အယိ, တၢ်လိာ်ဘၣ်ဖဲဒ် FMP တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ ဒ်သိး ကဆိလီၤ တၢ်ဖဲးတၢ်မၤကျိၤကျဲၤ လၢတၢ်န့ၢ်ဟံၤအိၣ်ညိၣ်ဒီး အိၣ်ဒီးတၢ်တုၤသိးထဲသိးလၢတၢ်ကသုးကျဲမၤဂ့ၤထီၣ်ဆိတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်လၢအကါဒိၣ်တဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

မ့ၢ်လၢ ကွီၤတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်အတၢ်အိၣ်သး မ့တမ့ၢ် ကွီၤအိၣ်ယၢၤတဖၣ် မၤကဲထီၣ်လိာ်ထီၣ် ကွီၤမိၢ်တံးလိမၤဒီးသ့အယိ, တၢ်အံၤမ့ၢ်တၢ်အကါဒိၣ်လၢ တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်တဖၣ်ကဘၣ်တၢ်ကွၢ်ထွဲဘိၣ်ဂ့ၤထီၣ်အိၣ်ဂ့ၤဂၤ ဒီး ဘၣ်လူၤထီၣ်စိမ့ၤခါ ၂၁ ယၢၤဖျိၣ်န့ၣ် တၢ်ဖဲးလိမၤဒီးတၢ်လိာ်ဘၣ်တဖၣ်လၢကွီၤမိၢ်တဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. FMP အဂ့ၢ်အကျိၤလၢတၢ်ယုၤသ့ၣ်ညါအိၣ်ဂ့ၤဂၤတခါ ကဆိၣ်ထွဲမၤလၢပုၤထီၣ်စ့ၢ်ကိး ကွီၤကီၢ်ရၢၣ် တၢ်တိာ်ကျဲၤမိၢ်ပုၤလၢအမ့ၢ် ကွီၤတဖၣ်လၢကၢၤကျၢၤ, ပုၤတတတဖၣ်လၢကၢၤကျၢၤ ၂.၀ ဒ်အမ့ၢ် တၢ်မၤအါထီၣ် ဖြိၣ်ခ့ၣ်ဒၢၣ်ကၢ်တၢ်ကွီၤ, ဆိၣ်ထွဲမၤကဲထီၣ်လိာ်ထီၣ်နီၣ်တဂၤစ့ၣ်စ့ၣ်တၢ်ဖဲးလိမၤဒီး, မၤစၤကွီၤမိၢ်ဒ်သိးကကတဲာ်ကတိၤအသးလၢခိၣ်လုၣ်ကွီၤဒီးသးသမ့အတၢ်ဖဲးတၢ်မၤ, ဒီး ကလုာ်တၢ်တုၤသိးထဲသိးကျဲသန့တဖၣ်န့ၣ်လီၤ. လၢတၢ်သ့ၣ်တဖၣ်အံၤအမဲာ်ညါ, FMP ကမၤစၤ ကွီၤကီၢ်ရၢၣ်လၢအအိၣ်ယုၣ်ဒီး တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤလၢအနံၣ်ယံာ်အပူၤအယိတၢ်အံၤမၤလၢပုၤထီၣ်ခါဆူၤညါကွီၤမိၢ်တဖၣ်အတၢ်ဖဲးလိမၤဒီးတၢ်လိာ်ဘၣ်တဖၣ်သ့ဝဲဒ်န့ၣ်လီၤ.

FMP တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤန့ၣ် ပာ်ယုာ် တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်ဒ်လဲၣ်တဖၣ်လဲၣ်.

FMP (တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်တဖၣ်တၢ်ဖဲးတၢ်မၤတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ) မ့ၢ်ဝဲဒ် ၁၀ နံၣ်တၢ်တိာ်ကျဲၤ လၢအဂံၢ်ဒုးယုာ် ကွီၤကီၢ်ရၢၣ် တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်ခဲလၢာ်လၢအအိၣ်ဖဲ ၇၁ ဖျါ (ကွီၤတဖၣ်ဒီးတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်တဖၣ်), တၢ်လီၤအိၣ်အလဲၣ် ၇.၃ ကကွၢ်စကၢၤယါခိၣ်ယိာ်, ဒီး ဟီၣ်ခိၣ်ကဝိၤအလဲၣ် ၄၆၅ အ့ၤကၢၣ်န့ၣ်လီၤ.

FMP (တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်တဖၣ်တၢ်ဖဲးတၢ်မၤတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ) ကဘၣ်တၢ်မၤပံၤအိၣ် ဒီး ပာ်ဖျါထီၣ်တၢ်အသ့အသ့အဆၢကတိၢ်ဖဲလဲၣ်. တၢ်ဖဲးတၢ်မၤအကျိၤအကျဲၤလၢအကမၤဂ့ၤထီၣ်ကွီၤကီၢ်ရၢၣ် FMP န့ၣ် ကစးထီၣ်အသးဖဲ လၢအ့ၤဖြိၣ် ၂၀၁၄ ဒီး ပမုၢ်လၢလၢ ကဝဲဝဲဒ်ဖဲလဲၣ်ဒါဖဲဘၣ် ၂၀၁၅ နံၣ်န့ၣ်လီၤ. FMP မ့ၢ် ၁၀ နံၣ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ (၂၀၁၆-၂၀၂၆) န့ၣ်လီၤ.

တၢ်ကဆိတလဲ ဒီးမၤဂ့ၤထီၣ် တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်ဒ်လၢ FMP တၢ်ရဲၣ်လီၤကျဲၤလီၤအသိးန့ၣ် မ့ၢ် ကွီၤကီၢ်ရၢၣ်ကလဲၤမၤန့ၢ် ကျိၣ်စ့ ဖဲလဲၣ်. အခဲအံၤ, ကွီၤကီၢ်ရၢၣ်အိၣ်ဒီး တနံၣ်တဘျီစ့တိာ်ကျဲ ၃၀ ကကွၢ်လၢတၢ်ကမၤဂ့ၤထီၣ်ဒီးဘိၣ်ဂ့ၤထီၣ်တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်တဖၣ်တၢ်တိာ်ကျဲၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. စ့ ၃၀ ကကွၢ်ဒ်လဲၣ်အံၤ ဟဲလၢ တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၤစ့ ကျဲလီၤလီၤဆိဆိသၢာ်အပူၤလၢအအိၣ်ဒီးတၢ်ပာ်ပနီၣ် “တၢ်သိၣ်တၢ်သိ,” အခိပညိၣ်မ့ၢ် ကျိၣ်စ့ခိၣ်ထံးခိၣ်ဘိၣ်တခါစ့ၣ်စ့ၣ် တၢ်သ့စ့ၤကါအိၣ်လၢ တၢ်မၤဂ့ၤထီၣ်တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်လီၤလီၤဆိဆိတဖၣ် ဒီး တဘၣ်စ့ၤကါအိၣ်လၢတၢ်ဟ့ၣ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၤ

တၢ်တီၢ်ကျဲၤအဂၤအဂၤတဖၣ်ဘၣ်. အါန့ၣ်အန့ၣ်, ကျိၣ်စ့ကျိၣ်ကျဲၤတခါစ့ၣ်စ့ၣ် အိၣ်ဒီး တၢ်ပတံၢ်ထီၣ်ကျိၣ်စ့မုၢ်န့ၣ်အစၢၤခံကတၢ်လၢတၢ်ဒ်သီးလိာ်အသးဒီး တၢ်ဆၢတၢ်ဟံၣ်ကတၢ်ကျိၣ်ကျဲၤတဖၣ်လီၤ. နမ့ၢ်အိၣ်ဒီးသ့ၣ်ညါအါထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၣ်န့ၣ်, ကွၢ်ဘၣ် [Building Construction Funding handout \(PDF\)](#). တက့ၢ်.

စ့ ၃၀ ကကွၢ်ဒီးလၢတန့ၣ်အဂီၢ် ဖျါလီၤကၢ်လၢ ကျိၣ်စ့အါအါဂီၢ်ဂီၢ်, ဘၣ်ဆၣ်ဆိကမိၣ်ကွၢ်လၢ ကွီၣ်ကျိၣ်အိၣ်ဒီး တၢ်သ့ၣ်ထီၣ် ၇၁ဖျါ, တၢ်လီၤအိၣ်အလဲၢ်အိၣ်ဝဲ ၇.၃ ကကွၢ်စ့ကွၢ်ယါခိၣ်ယီၤ, ဒီး ဟီၣ်ခိၣ်အိၣ်အလဲၢ်အိၣ်ဝဲ ၄၆၅ အ့ၣ်ကၢ်လၢ ကဘၣ်တၢ်ပဆၢကွၢ်ထွဲအိၣ်, ဒီးစ့အဝဲန့ၣ် ကဘၣ်တၢ်စူးကါလၢကွၢ်အိၣ်ချ့သးဒီး ဒ်သီးကမၤလၢပျဲ တၢ်ဆိတလဲၤသီထီၣ်တၢ်, တၢ်ဘျီဂ့ၢ်ထီၣ်, ဒီးတၢ်တုထီၣ်ဘျီထီၣ် အတၢ်ရဲၣ်လီၤကျဲၤလီၤလၢ အဟဲၣ်ထီၣ်အသးဖဲ ကွီၣ်ကျိၣ်အပူၤ ကိးနီၣ်ဒီးန့ၣ်လီၤ. ပအိၣ်ဒီး FMP (တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်တၢ်ဖံးတၢ်မၤတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ)လၢ လီၤတၢ်လီၤဆဲးဒီး မ့ၢ် တၢ်အကါဒိၣ်လၢ ကမၤဘၣ်လိာ်ယုာ် ဒီး စူးကါကျိၣ်စ့အဂၤကတၢ် ဒ်သီးကမၤကဲထီၣ် တၢ်ဘၣ်ဘျးဘၣ်ဖျိၣ်လၢ ပတၢ်ဖံးလိမၤဒီးခိၣ်ယၢတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်အံၤမ့ၢ်စ့ၢ်ကိး တၢ်ဂ့ၢ်အကါဒိၣ်လၢ ဘၣ်မနုၤအယီၤ ပဘၣ်ကအိၣ်ဒီး FMPအတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၣ်လၢ တၢ်ယုာ်ညါဟံၣ်အိၣ်ဂ့ၢ် ဒ်သီးကမၤစ့န့ၣ်ကျဲၤ ဒီး သးကျဲၤမၤဂ့ၢ်ထီၣ်ဆိတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်တၢ်တီၢ်ကျဲၤလၢ ကွီၣ်ကျိၣ်ဒီးဘၣ်အပူၤလဲၣ်န့ၣ်လီၤ.

ဒ် FMP တၢ်ဖံးတၢ်မၤကျဲၤကျဲၤအသိး, တၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်ဟ့ၣ်ဖးတဖၣ်ကဘၣ်တၢ်ရဲၣ်ကျဲၤကွဲးဟံၣ်အိၣ် ဝဲကွီၣ်ကျိၣ်မ့ၢ်လိာ်အါထီၣ်ကျိၣ်စ့ဒ်သိး ပကအိၣ်ဒီး တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်တဖၣ်လၢကမၤလၢပျဲ ကွီၣ်ဖိတဖၣ်တၢ်လိာ်ဘၣ် ဒီး တၢ်ကသးကျဲၤဟ့ၣ်လီၤကျိၣ်စ့တၢ်ဆိၣ်ထွဲလၢ တၢ်မၤတၢ်တီၢ်ကျဲၤအဂီၢ်ဒ်လဲၣ်န့ၣ်လီၤ.

ဒ်တၢ်ဘျးသးစးအသိး, ကျိၣ်စ့တၢ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤလၢတၢ်မၤဂ့ၢ်ထီၣ်တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်တဖၣ် ကဘၣ်လီၤဆိလိာ်အသးဒီး ကျိၣ်စ့တၢ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤလၢ ကူၣ်သ့တၢ်ဖံးလိမၤဒီးတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. စ့လၢတၢ်စူးကါအိၣ်လၢ တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်တဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ် တၢ်တဘၣ်စူးကါအိၣ်လၢ ကူၣ်သ့တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတဖၣ်အဂီၢ်ဘၣ်.

ခိဖျိကျိၣ်စ့တၢ်ဆိၣ်ထွဲအယီၤ, ကွီၣ်ကျိၣ် ကဟံၣ်လီၤတၢ်ဆၢတၢ်တဖၣ်လၢ ကဘၣ်မၤဝဲဆိတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်ဝဲလဲၣ်တဖျါလဲၣ်န့ၣ် ဒ်လဲၣ်. ဒ် တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်တဖၣ် တၢ်ဖံးတၢ်မၤတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤကျဲၤကျဲၤအိၣ်ဝဲအသိး, ကွီၣ်ကျိၣ် ကမၤဂ့ၢ်ထီၣ် တၢ်မၤအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤလၢအကြးအဘၣ်ဒီးဘၣ်ဆၢဘၣ်ကတီၢ်လၢ တၢ်ဒုးအိၣ်ထီၣ်တၢ်တီၢ်ကျဲၤလၢ တၢ်သ့ၣ်ထီၣ် ၇၁ ဖျါအဂီၢ်, ဒ်လၢ ကျိၣ်စ့တၢ်ဆိၣ်ထွဲအိၣ်ပာ်အဖိခိၣ်အသိးလီၤ. တၢ်ဖံးတၢ်မၤကျဲၤကျဲၤအဝဲအံၤ ကဘၣ်တၢ်ပဆၢရဲၣ်ကျဲၤခိဖျိ ကွီၣ်ကျိၣ်ဒီးဘၣ် ပုၤပဆၢန့ၣ်ကျဲၤတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်တဖၣ်ကမံးတံၢ်ဒီး ကဘၣ်တၢ်ဟံၣ်ဖျါထီၣ်အိၣ်ဝဲ FMP တၢ်ရဲၣ်ကျဲၤမၤတၢ်ကျဲၤကျဲၤအဆၢကတီၢ်န့ၣ်လီၤ.

FMP ကဒုးအိၣ်ထီၣ်တၢ်ဘၣ်ဘျးဘၣ်ဖျိၣ်လၢကွီၣ်ဖိတဖၣ်အဂီၢ်ဒ်လဲၣ်.

FMP အတၢ်သးဖဲမ့ၢ်ဝဲ တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်ခိၣ်ယၢတၢ်အိၣ်သး လၢအဘၣ်လိာ်ဖိးဒုလိာ်သးဒီးကွီၣ်ဖိအတၢ်ဖံးလိမၤဒီးန့ၣ်လီၤ. တၢ်ဘၣ်လိာ်ဖိးဒုတဖၣ်မ့ၢ်ဝဲ တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်န့ၣ်ကလံၤဆ့ၣ်ဒီးမ့ၢ်တၢ်ကပီၤအလၢအပျဲယုာ်ဒီးတၢ်ဖံးလိမၤဒီးအလီၢ်အကျဲၤလၢအိၣ်ပျဲဒီးတၢ်ဘၣ်တၢ်ဘၢ, ကွီၣ်ကျိၣ်ထီၣ်လၢအမၤလၢပျဲပုၤစူးကါတၢ်ဖိ(ကွီၣ်သရၣ်ဒီးကွီၣ်ဖိ)ယုာ်ဒီးကွီၣ်ကျိၣ်အတၢ်လိာ် ဒ်သီးကမၤစၢၤကွီၣ်ဖိအတၢ်လဲၤထီၣ်လဲၤထီၣ်လၢတၢ်ဖံးလိမၤဒီးအပူၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်ဂ့ၢ်အခိၣ်ထံးခိၣ်ဘိၣ်အမ့ၢ် ကလုာ်န့ၣ်တၢ်တုၤသိးထံးဒီးတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်စူးကါကွီၣ်ကျိၣ်ထီၣ် အဂ့ၢ်အလၢအပျဲအံၤတၢ်သ့ၣ်ပာ်ဖျါထီၣ်ခိဖျိ တၢ်ရဲၣ်လီၤကျဲၤလီၤကွီၣ်ကျိၣ်ထီၣ်ဂ့ၢ်ဝိဒ်အမ့ၢ် FMP န့ၣ်လီၤ.

FMP ကဒုးအိၣ်ထီၣ်တၢ်ဘၣ်ဘျးဘၣ်ဖျိၣ်လၢပုၤတၢ်တဖၣ်အဂီၢ်ဒ်လဲၣ်.

“တၢ်ဖျိးစိ, တၢ်မၤဘၣ်လိာ်ယုာ်တၢ်ဒီး တၢ်အိၣ်ကၢအိၣ်ခိး. ပကကွၢ်ပညိၣ်တၢ်လၢပတၢ်ကူၣ်တၢ်ဆးခဲလၢ် လၢ တၢ်ဂ့ၢ်မိၢ်ပုၤသၢခါအံၤအဖိခိၣ်ဒ်သိး ပကသ့ၣ်ထီၣ် ကွီၣ်ဖိတဖၣ်လၢကၢကျဲၤ လၢ ကကဲထီၣ် ပုၤတၢ်တ အတၢ်ဆၢမုၢ်လၢ်ဒီး တၢ်ဟံၣ်ဂံၢ်ဟံၣ်ဘါအလီၢ်ခါၣ်သးန့ၣ်လီၤ.”ပဆၢကွီၣ်ခိၣ်ကျဲၤ Valeria S. Silva

ပဆၢကွီၣ်ခိၣ်ကျဲၤ Silva အတၢ်ကတီၢ်လၢ ၂၀၁၁ နံၣ် လၢအမ့ၢ် ကွီၣ်တဖၣ်လၢကၢကျဲၤ, ပုၤတၢ်တဖၣ်လၢကၢကျဲၤတၢ်ဖံးတၢ်မၤတၢ်တီၢ်ကျဲၤမိၢ်ပုၤကဆဲးမ့ၢ်ဒီးကွီၣ်ကျိၣ်တၢ်ဖံးတၢ်မၤအတၢ်န့ၣ်ကျဲၤခိၣ်သ့ၣ် ဒီး FMP တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤန့ၣ်လီၤ. ယုာ်ဒီး တၢ်ဟံၣ်ကဖၢလၢသးလၢ တၢ်သ့ၣ်တၢ်စၢၤမၤစၢၤန့ၣ်ဘၣ်တဖၣ် လၢဝုၢ်ဒိတဝုၢ်အပူၤ, ကွီၣ်ကျိၣ်တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်တဖၣ်ဒီး ဟီၣ်ခိၣ်လီၤတဖၣ်မၤစၢၤစ့ၢ်ကိး ပုၤတၢ်တခိဖျိ ပုၤတၢ်တကူၣ်သ့တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ ဒီး တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်ဒီးလီၤကျဲၤလၢ ပုၤတၢ်တဟူးတၢ်ဂဲၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. FMP ကဟံးန့ၣ်မုၢ်ဒါလၢတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤဒီးတၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤအတၢ်လိာ်ဘၣ်တဖၣ်အဂီၢ်ဒ် အဆိလီၤဟံၣ်လီၤ ကွီၣ်ကျိၣ်ဒီးဘၣ်တၢ်ရဲၣ်ကျဲၤဘျီထီၣ်ကွီၣ်ကျိၣ်ထီၣ်ဒီး ဂံၢ်ထီၣ်ထံးခိၣ်ဘိၣ်တၢ်လိာ်တဖၣ်အသိးလီၤ.

Steering Committee and Facilities Master Plan Committee အတမ်းတမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း တစ်ယူထား အစီအစဉ်လည်း ဦး အစီအစဉ်မဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း

Steering Committee (ကမ်းတံင် ၉-၁၂ ၈) ကမာဆွေအုပ်စု တာသုဉ်ထိုင်တဖဉ်အတမ်းတမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း ဦး တမ်းတမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း တမ်းတမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း တမ်းတမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း **Steering Committee** ကမ်းတံင်အုပ်စု **FMP Committee** လာ တမ်းတမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း **Steering Committee** ကမ်းတံင်အုပ်စု တမ်းတမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း ပုမာသကမ်းတမ်းတဖဉ်အအိုင် ဘဉ်ယး တမ်းတမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း တမ်းတမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း လွံပတီးလင်အပူန့ဉ်လီ. ကမ်းတံင်တဖဉ်ဘဉ်တမ်းတမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း အစီအစဉ်အိုင်ဦး တမ်းတမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း ထိုင်ဘိုထိုင်တမ်း မှတမ်း အိုင်ဦးတမ်းတမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း ကိုသရဉ်ဦးကိုဖိတမ်းလိုင်ဘဉ်လဲ လီကဝီ (အူရံယဉ်) လီလီဆီဆီအပူ င် အမာ ခုဉ်အိုင်ကဉ်တဉ်, ကူဉ်သုလီဆီ, ကိုဉ်တမ်းသိုင်လီန့ဉ်လီ, တီးခဉ်သးကို, တမ်းကတံင်ကတီးသးလဲလီလုဉ်ကိုဦးတမ်းတမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း အဂုမတဖဉ်န့ဉ်လီ

Facilities Master Plan Committee (ကမ်းတံင် ၉-၁၂ ၈) ကဟုဉ်နီဟုဉ်ခီ တမ်းတမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း တမ်းတမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း ကိုဉ်အဂီ င်သီးတမ်းတမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း ကဘဉ်တမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း ငးအိုင်ထိုင်အီန့ဉ်လီ. **FMP** ကမ်းတံင်အုပ်စု တမ်းတမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း ယုထာထိုင်အစီအစဉ်အိုင် နီဉ်နီဉ်တဖဉ် ယုဉ်ဦး ကိုခိုင်တဖဉ်, ကိုသရဉ်တဖဉ်, ကိုဖိတဖဉ်, ပုတတဖိသုဉ်တဖဉ်ဦးပုမာသကမ်းတမ်း တဖဉ်န့ဉ်လီ. ခီဖျိ မာနီယုဉ်တမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း ကိုဉ်အဂီလီလဲလဲလဲလဲ တမ်းတမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း တမ်းတမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း ထံးခါအပူအယီ, ကမ်းတံင်အုပ်စုက ဟံးန့ဉ်မုဉ်ပာဖျါထိုင် တမ်းတမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း နီဉ်နီဉ်ထံးတမ်းလိုင်ဘဉ်တဖဉ် ဦး တမ်းတမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း ဦး တမ်းတမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း တမ်းတမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း သုဉ်ထိုင်တမ်းတမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း နီဉ်နီဉ်လီ.

ကမ်းတံင်အစီအစဉ်, တမ်းအိုင်ဖျိတမ်းကွဲးနီဉ်တဖဉ် ဦး တမ်းတမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း ကဘဉ်တမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း **FMP** အပုဉ်ယဲသန့အပူ ဝဲ တမ်းတမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း ကတံင်ကတီးပာအသးအခါန့ဉ်လီ.

ယကန့ဉ်လီမာသကမ်းတမ်းလဲ **FMP** တမ်းတမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း ကိုဉ်အဂီ င်သီးတမ်းတမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း **FMP** တမ်းတမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း နမာအိုင်ဦးနီဉ်လဲအထိုင်ကို ဝဲ စုဖိလ်ပဒိုင်ကိုတဖျါဖျါအပူန့ဉ်, ဆးကိုးဦးဣးသုဉ်ညါဘဉ်ကိုခိုင်လဲ နအိုင်ဦးနီဉ်လဲမာသကမ်းတမ်းလဲ ကို တမ်းတမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း တမ်းတမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း အပူန့ဉ်တကွံ. နမာမာ ပုတဂဲလဲအအိုင်ဆီးဝဲစုဖိလ်ပဒိုင်, ပုတတဖိ, ပုမာသကမ်းတမ်း မှတမ်း မာ ပုမာမုဉ်ဝဲတမ်းမဟုတ်ဘဲ, ဘဉ်ဆဉ်နမာတအိုင်ဦးနီဉ်လဲမာသကမ်းတမ်းလဲ စုဖိလ်ပဒိုင်ကိုပုသန့က ဝဲသးစုဆးကိုး ကိုဉ်အဂီ **Facilities Department** လဲပကကွံကွဲးသကမ်းတမ်းလဲ နကမာမာမာသကမ်းတမ်းလဲ တမ်းတမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း ကိုဉ်အဂီ- ဦးဆးကိုး ဝဲ ၆၅၁-၇၄၄-၁၈၀၀ မှတမ်း facilities@spps.org တကွံ.

ယကသုဉ်ညါဘဉ် **FMP** တမ်းတမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း ဦး အတမ်းတမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း **FMP Steering Committee** ကမ်းတံင်အုပ်စု ကမ်းတံင်အုပ်စု တမ်းတမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း စုဖိလ်ပဒိုင်ကိုပုတတဖဉ်ဘဉ်ယး **FMP** တမ်းတမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း ဦး တမ်းတမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း င်တမ်းတမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း တမ်းတမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း ဖျိတမ်းကွဲးနီဉ်ဦးတမ်းတမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း ကဘဉ်တမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း **FMP** ပုဉ်ယဲသန့အပူဝဲ facilities.spps.org/fmp န့ဉ်လီ. တမ်း တမ်းတမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း ကဘဉ်ထာနီဉ်လဲအီလဲ ကိုဉ်အဂီ လံင်တမ်းကစီဉ် ဝဲ **Partner Bridge** အပူကမ်းဆးကမ်းတမ်းတမ်း ဦး နဆးလီမံ ဦးမာန့ဉ်အီသုဝဲ ကိုဉ်အဂီပုဉ်ယဲသန့အပူ- ဦးဝဲ ပုဉ်ယဲသန့အစီအစဉ်အိုင်ထံးတခါအပူန့ဉ် လဲ စံလီ **“Follow Us”** ဝဲဦး စံလီ **e-news** တကွံ. ပုဉ်ယဲသန့မာဝဲ <http://www.spps.org> လီ.

နမာအိုင်ဦးတမ်းသံကွံတဖဉ်လဲ တမ်းတမ်းမဟုတ်ဘဲအသွင်တစ်ခုလည်း အီဝဲအံးဘဉ်န့ဉ်, ဝဲသးစုဆးကိုး **Facilities Department** တကွံ.

Tom Parent, AIA, LEED AP
Interim Facilities Director
Ph: 651-744-1800
Email: facilities@spps.org
Web: facilities.spps.org/fmp

###